

Tour Code: G4ER



DAY 01 : ARRIVAL SIEM REAP

Meet and greet on arrival by our local tour guide. Transfer to your selected hotel & free at own leisure.
第一天：抵达后，当地导游接待并送往入住酒店。自由活动。

DAY 2: SIEM REAP – ANGKOR WAT TEMPLE TOUR (B, L, D)

Breakfast at hotel . Transfer to explore a full day heritage tours at Angkor visit **The South Gate Of Angkor Thom** including **Bayon Temple, The Royal Enclosure Phimeanakas, Bapoun Temple, The Elephant Terrace and The Terrace Of The Leper King**. Continue to **Small Circuit** including **Thommanan, Chaosay Tevoda, Ta Keo** and the fabulous **Ta Prohm**. Lunch at local restaurant. Afternoon visit **Angkor Wat** The “7th Wonders’ of the World”. Sunset viewing on top of **Bakheng Hill**. **Buffet dinner Khmer with traditional show** at local restaurant and overnight in Siem Reap.

第二天：抵达后，当地导游接待并送往游览吴哥的遗产，参观大南门包括巴戎寺，皇家围地和吴哥古皇宫信息，巴本宫、斗象台和癞王平。接着小巡回包括塔馬農神廟，周薩神廟，古都城，达普伦寺。午餐后，参观吴哥窟“世界第七大奇景”。在吴哥窟巴肯山观看美丽迷人的日落。接着送往晚餐，享用自助晚餐以及传统舞蹈表演于本地餐厅。

DAY 3: SIEM REAP FULL DAY TOUR (B, L)

After breakfast, excursion to **Chong Kneas Floating Village**, take a ride by traditional wooden boat on **Tonle Sap Lake** to experience the fishermen life. In the wet season, the Tonle Sap Lake is one of the largest freshwater lakes in Asia. Back to town, lunch at local restaurant. Transfer to hotel free leisure. Dinner on own account and overnight in Siem Reap.

第三天：早餐后，游览水上村庄，在洞里萨湖乘坐传统木船体验渔民生活。雨季时，洞里萨湖是全亚洲最大的淡水湖之一。接返市中心享用午餐。午餐后，送返酒店自由活动。晚餐自理，夜宿暹粒。

DAY 04 : SIEM REAP - DEPARTURE (B)

Today bid farewell to Cambodia. After breakfast, free on own leisure till departure time to airport .

第四天：今天告别柬埔寨。早餐后送往机场。结束美好旅程！



CHINESE NEW YEAR surcharge (23/01 - 28/01/20) : +RM 60.00 per person										Currency RM
HOTEL (minimum : 02 ADULTS)	VALIDITY 2019 - 2020	ADULT			(03 - 10 YEARS) CHILD			XNITE incl B'fast (RM/NITE)		
		SGL	TWN	TRP	-BED	+BED	T/SHARE	SGL	TWN	TRP
3* - Holy Angkor or similar	01/10 - 31/03	1288	1028	1028	698	888	1028	268	268	348
Surcharge < 29/12 - 03/01/20, 25/01 - 01/02/20, 14/04 - 16/04/20 +RM 68.00 per room per nite >										
4*B - Sokha Roth or similar	01/10 - 31/03	1418	1098	1098	738	938	1098	318	318	418
Surcharge < 21/01 - 31/01/20 +RM 68.00 per room per nite >										
Compulsory Gala Dinner (31/12/19) +RM 278.00 per person										
4*A - Steung Siem Reap or similar	01/10 - 31/03	1478	1128	1128	758	968	1128	368	368	428
Surcharge < 28/12 - 02/01/20, 24/01 - 31/01/20 +RM 68.00 per room per nite >										
5* - Angkor Miracle or similar	01/10 - 31/03	1868	1318	1318	888	1138	1318	438	438	578
Surcharge < 28/12 - 04/01/20, 25/01 - 27/01/20 +RM 148.00 per room per nite >										
Compulsory Gala Dinner (31/12/19) +RM 418.00 per person										

NOTE: DEDUCTION FROM 3 PAXS & ABOVE :- (ADULT ONLY)

> 03 - 04 paxs less RM 70 p/pax > 05 - 07 paxs less RM 150 p/pax > 08 - 09 paxs less RM 200 p/pax

NOTE:

- 1) Package includes hotel accommodation at your choice, meals, tour based on private and entrance fees as per itinerary, Drinking water (2 bottles per day per person)
- 2) Tours are conducted by ENGLISH speaking guide for Private
- 3) COMPULSORY guide tipping RM10.00 PER PERSON PER DAY (MUST BE PRE-COLLECTED IN MALAYSIA)
- 4) Child 11 years old is considered as an adult fare
- 5) All Hotel based on similar category, depend for hotel availability without prior notice.
- 6) Apply for Malaysian Market only
- 7) HALAL Meal - No Additional charge (please mention when making booking)
- 8) INDIAN Meal – Additional charge +RM15.00 PER PERSON PER MEAL
- 9) Surcharge for Mandarin speaking guide – Additional charge RM140 PER DAY PER GROUP
- 10) No refunds will be given for any tours, meals or other services not utilized by passengers in all packages

011019 (A10S5)

* Terms and Conditions apply * Cash term * Peak season surcharge applies * Price subject to change without prior notice

Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,
50480 Kuala Lumpur
Fax : +603-6200 1811
Website : www.summitholidays.com.my
Email : tours@summitholidays.com.my
f summitholidays.com.my

+603-6200 1800



SUMMIT HOLIDAYS

Beyond Travel Expectations

(84929-D) (KKKP 0113)